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Referat  

Skoleutvalget ved Kjelle videregående skole 

Møtested: Blårommet 

Dato: 01.12.2022 

Tid:  13.00-14.30 

Referent: Karina Hoff 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Emil Berger Leder 
 

Elev, 2TM 

Tommy Enger Nestleder Utviklingsleder og 
avdelingsleder for naturbruk 

Stein Pettersen Representant fra ledelse Rektor  

Andre Svendsen Medarbeiderrepresentant Faglærer/kontaktlærer 

Kevin Høntorp Elevrepresentant Grøntanlegg 

Erik Elevrepresentant service 

Karina Hoff sekretær elevrådskontakt 

   
   

Ikke til stede: fyll inn navn 

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: U. off.  
13-2022 Formål med skoleutvalg og valg av leder, nestleder og sekretær  

14-2022 Status ny driftsbygning  

15-2022 Søknad om RØRE-midler  

16-2022 Elevundersøkelsen 2022/23  

17-2022 Forslag til opplæringstilbud 2023/24  

18-2022 Tumaini-prosjektet  

19-2022 Økohagen  

20-2022 Eventuelt  
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Skoleutvalgets behandling av sakene: 

Sak 13-2022 Formål med skoleutvalg og valg av leder, nestleder og sekretær 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Stein orienterte om formålet med skoleutvalget. 

 

Hva ble bestemt: 

Emil Berger ble valgt til leder. Tommy Enger ble valgt til nestleder. Karina Hoff ble valgt til sekretær 

Kommentarer:  

Skriv her 

 

Sak 14-2022 Status ny driftsbygning   

Hva kom fram i diskusjonen: 

Tommy orienterte om status for ny driftsbygning. Forslag fra arkitektene foreligger, og skolen kommer 

med innspill før det lages en fremdriftsplan for selve prosjekteringen. Rivning i august 2023. 

Hva ble bestemt: 

Skoleutvalget tar saken til orientering. 

Kommentarer:  

Skriv her 

 

Sak 15-2022 Søknad Røre-midler 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Karina orienterte om arbeidet med Røre og videre søknadsprosess. 

Hva ble bestemt: 

Skoleutvalget tar saken til orientering. 

Kommentarer:  

Skriv her 

 

 

Sak 16-2022 Elevundersøkelsen 2022/23 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Karina orienterte om formålet med elevundersøkelsen og hvordan det vil jobbes med resultatene.  

Hva ble bestemt: 

Skoleutvalget tar saken til orientering. 

Kommentarer:  

Skriv her 

 

Sak 17-2022 Forslag til opplæringstilbudet 2023/24 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Stein orienterte om opplæringstilbudet for neste skoleår. 

Hva ble bestemt: 

Skoleutvalget tar saken til orientering. 
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Kommentarer:  

Skriv her 

Sak 18-2022 Tumainiprosjektet 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Karina orienterte om reisen til Giribe og ba om innspill på følgende spørsmål: Hva er det viktig at de 

reisende tar med seg tilbake til Kjelle videregående skole, hva ønsker medarbeidere og medarbeidere 

å få informasjon om? 

Hvordan kan Tumainikomiteen jobbe for å skape enda mer kjennskap og engasjement rundt 

bistandsprosjektet? 

Innspillene som kom var følgende: 

- Presentere prosjektet (i Tumainiuka) og reisen for mindre grupper 

- Ha bilder på infoskjermen mens de er i Giribe 

- Ha et fokus på å finne ut av hva pengene går til 

- Snapchat: legge ut daglige snapper slik at både medarbeidere, elever og potensielle elever kan 

følge reisen 

- Quiz; det å gjøre noe morsomt og spennende, og at det er premie gjør det mer lærerikt.  

- Oppfordre elever til å være engasjerte 

- Livesending på fellesmøte 

- Faglig relevans (byggematerialer, sveising, jordbruk) 

Hva ble bestemt: 

Innspillene tas med videre til Tumainikomiteen. 

Kommentarer:  

Skriv her 

Sak 19-2022 Økohagen 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Karina orienterte om utviklingsarbeidet med økohagen. 

 

Innspill: 

- Legge til rette for sitteplasser flere steder i hagen  

- Grøntanlegg har hatt et prosjekt om økohagen og har mange fine ideer. Dette bør taes med i 

den videre planleggingen 

- Kan man få til «vinduer» i borgen? 

Hva ble bestemt: 

Innspillene tas med til det videre arbeidet med utvikling av økohagen. 

Kommentarer:  

Skriv her 

 


